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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θεσσαλονίκη, 5/10/2020    

 

Των:   Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 

Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

 

Προς:   Τον κο Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών  

 

 

ΘΕΜΑ:  «Επαναχάραξη - Διαπλάτυνση της Παλαιάς Εθνικής Οδού Θεσσαλονίκης – Κιλκίς» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Η Παλαιά Ε.Ο. Θεσσαλονίκης – Κιλκίς, που η κατασκευή της ολοκληρώθηκε το 1950, είναι μονής 

κυκλοφορίας, εξαιρετικά επικίνδυνη και καθημερινά εξυπηρετεί μεγάλο όγκο οχημάτων, μεταξύ των 

οποίων και δεκάδες νταλίκες ιδιαιτέρως των Σκοπίων και δευτερευόντως της Βουλγαρίας, αφού, με 

τη χρήση αυτής της οδού επωφελούνται χιλιομετρικά κατεξοχήν οι από και προς τα Σκόπια  

διερχόμενοι, γιατί η διαδρομή Διαβατών – Λητής – Μελισσοχωρίου είναι χιλιομετρικά πολύ 

μεγαλύτερη. 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Είναι στον προγραμματισμό σας η επαναχάραξη της ανωτέρω οδού, αφαιρουμένων των 

επικίνδυνων στροφών ή έστω, η διαπλάτυνσή της; 

  

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 
 
 
Κυριάκος Βελόπουλος 
 
 
Κωνσταντίνος Χήτας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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Ημερομ. Κατάθεσης:
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